
 

 

Styremøte nr 11/22 i Meland Golfklubb 

 

Sted: Klubbhus Meland Golfklubb 

Tid: Mandag 24. oktober, kl 18:00 – 21:30. 

Til stede:  Arthur Arnesen, Geir Kleppe, Kristine Nygård, Lena Richardsson, Thomas Solberg, 

Ingrid Svellingen, Øystein Varden, Kai Olav Kvamme (daglig leder). 

Saksliste 

Sak 80 – 22 Gjennomgang av spørreundersøkelse. 

Gjennomgang av Andre Jåtog fra Norges Golfforbund om resultatene fra 

undersøkelsen «Golfspilleren i sentrum». Styret skal få tilgang til resultatene 

og gjennomgå dette frem til neste styremøte. 

Sak 81 – 22 Godkjenning av protokoll fra styremøte 10, den 27.09.22. Protokoll er 

godkjent og lastet opp på nettsidene. 

Sak 82 – 22 Kort oppsummering etter ekstraordinært årsmøte 04.10.22.  Styrets 

innstilling av økt kassakreditt ble godkjent. Deponisaken ble informert om og 

styret vil håndtere plan for opprydding når denne blir startet.  

Sak 83 – 22 Medarbeidersamtale med daglig leder. Skal gjennomføres av styreleder i 

løpet av 2022. 

Sak 84 – 22 Orienteringer om drift og økonomi.  

a. Klubbdrift med medlemsutvikling etc.  

Nyhetsbrev sendes ut tirsdag 25 oktober som inneholder oversikt over flere 

av punktene under. 

b. HMS, eventuelle hendelser og arbeid. 

c. Banedrift, status og planer for høsten og vinteren. Dugnadsarbeid 

Dugnadshelg blir første helg i november..  

d. Proshop og klubbhus, med salg greenfee og range. 

Proshop stenges 1 november.  

e. Sportslig aktivitet inkl. turneringer. 

f. Juniorarbeidet, eventuelle planer for vinteren. 

g. Økonomi med regnskap pr 30.09.22 og revidert likviditetsberegning fram til 

januar 2023. Status for utvidet kassekreditt.  

Styret tar regnskapsrapporteringa til orientering 

h. Drift av Akademiet for høsten og vinteren. 



Nytt booking system blir introdusert og dette skjer ved ny app. Låsesenteret 

sponser innstallering av det nye systemet. Stor takk til Låsesenteret for 

støtten. 

i. Annet. Nytt regnskapssystem.  

Vi går over til å bruke PowerOffice som regnskapssystem fra 1 november 

2022. 

 

Sak 85 – 22 Framdriftsplan for innføring av nye kontingenter for 2023. Informasjon 

kommer i nyhetsbrevet med nye kontingenter som ble vedtatt på årsmøtet. 

Eget brev blir utsendt til de spesifikke medlemskategoriene hvor det er 

betydelige endringer. 

Sak 86 – 22 Arbeidet med tiltaksplan/masterplan for 2023.  Arbeidet er i oppstarts fasen 

og styret ser frem til første utkast på neste styremøte. 

Sak 87 – 22 Arbeidet med revidert sponsorstrategi. Forslag er utarbeidet og blir 

fremsendt til styre for gjennomgang og kommentarer sammen med utkast for 

styreprotokoll. 

Sak 88 – 22 Arbeidet med andelsregister for ikkemedlemmer. Geir overtar for Kjetil i 

arbeidet fra styret. Geir kaller inn til møte for å starte opp arbeidet igjen.  

Sak 89 – 22  Oppstart av arbeidet med en virksomhetsplan 2023.    

Arthur starter opp arbeidet og kaller inn til møter med komiteene og daglig 

leder. 

Sak 90 – 22 Tiltaksplanen for steinbruddet, - Svaret fra Alver kommune på klagen.   

Kort informasjon om status og veien videre. Avventer endelig svar på 

klagebehandlingen hos Statsforvalteren. 

 

Eventuelt.  

Garmin turnering 13-14 mai 2023 skal arrangeres på Meland.  

Neste styremøte mandag 7. november kl 1800. Innspill til saker meldes inn i 

forkant til Geir.   

 

 


